
 
 

Ďakovný list účastníkom Konferencie v Martine 7.5.2022  
 
Vážený pán Stanovič, 
ďakujem za správu aj Vaše povzbudivé slová.  
Verím, že sa nám so spoločným úsilím podarí zachrániť náš národ a štát. 
 
S pozdravom 
Gunčaga Ľudovít 
Združenie slovenskej inteligencie 
 
 
 
Dobrý deň, 

Veľmi ma to mrzí, tešil som sa na tú akciu,ale kdežto som viazaný pracovnou zmluvou pre piešťanské hotely pumpy 
a iné zariadenia, ako sú veľkokapacitné hotelchaty na Donovaloch a iné zariadenie, nepredvídané udalosti mi 
znemožnili účasť na takomto veľkolepom podujatí.  

Určite sa budem zúčastňovať čo najviac na takýchto udalostiach. Mor ho! 

 
 
 
Vážený pán Stanovič, 
s potešením som prijal informáciu z Konferencie v Martine a ďakujem za cenné impulzy vedúce 
k spoločnému cieľu ZMENY novej vízie moderného a vzájomnými pragmatickými skúsenosťami 
obohateného Slovenska! 
Dôvodom mojej neúčasti na tomto významnom podujatí boli zdravotné problémy ochorenia 
kolenných kĺbov, pre ktoré som sa i písomne ospravedlnil! 
Na konferencii sme prezentovali našu čerstvú publikáciu "Priemyselná stratégia Slovenska pre 
21. storočie", ktorá mala prezentáciu dňa 30.03.2022. Pre istotu si dovoľujem ešte raz Vám zaslať 
v prílohe prezentácie môjho príhovoru ako i titulný list z tejto publikácie. 
Žiaľ ako som bol informovaný, napriek tomu, že členovia konferencie mali možnosť sa s touto 
publikáciou bližšie oboznámiť a si ju i zakúpiť - táto jedinečná možnosť zostala nevyužitá! 
Uvedenú publikáciu si je možné objednať na adrese: vyrez@vyrez.eu 
Záverom by som bol veľmi potešený keby sa členovia konferencie a samozrejme i ďalší ekonomickí 
predstavitelia vašej organizácie, oboznámili s touto relevantnou ekonomickou štúdiou, ktorá je 
originálna a v slovenskom prostredí bezprecedentná! 
Ešte raz Vám, vážený pán Varačka, ďakujeme za váš návrh na spoluprácu, ktorú vysoko oceňujem 
a bol by som veľmi potešený na získanie spätnej väzby k uvedenej publikácii - ako konkrétny 
príspevok k spoločnému cieľu ZMENY, ku ktorej mladé, krásne, ale veľmi neskúsené Slovensko len 
pomaly a nejednotne napreduje. 
S úctou, 
Ing. Ľuboslav Habán 
autor 
 
 
 
 
 



 
 
 
Dobrý deň, 
milo ste ma prekvapili, že ste aj na moju maličkosť mysleli a poslaliste mi informácie o konferencii. Pre mňa to bolo 
"ako slabý vánokveľkej nádeje", že sú ľudia, ktorým nesmierne záleží na štátnosti aexistencii našej SR. V tejto 
veľmi zložitej dobe je to veľmi potrebné. 
Dúfam, že na budúce budem mať osobnú česť sa aj s Vami osobnestretnúť. MOR HO ! Nech žije Slovensko! 
S pozdravom 
PhDr. Ján Laštík 
 
 
 
Fwd: podpora Martinskému manifestu 

 
Dobrý deň,  
v prílohe Vám posielam  podporu Martinskému manifestu. Považujem ho za podstatný a potrebný čin 
vzácnej generácie múdrych, vzdelaných  vlastencov a ďakujem Vám všetkým za Vaše odhodlanie 
zabojovať za nás všetkých. Ospravedlňujem sa za svoju neúčasť, ale  v rámci svojho veku a síl 
pracujem a vykonávam to, o čo sa usilujeme spoločnými silami. Želám Vám nádejné riešenia 
a potrebný prienik  do verejnosti a najmä dovzdelanie nášho národa - nepoučiteľného.  
 
S úctou Ľudmila Hrehorčáková 
 
 
 
 
 
 
Re: Ďakovný list účastníkom Konferencie v Martine 7.5.2022  
 
Bolo mi potešením sa zúčastniť tejto konferencie. 
Veľká vďaka. S úctou 
Mičudová Janka 


